
Milí přátelé orientačního běhu 
 
Dovolte mi, abych vám přiblížil okolnosti stavby včerejšího kola orlické ligy. Pevně 
věřím, že budete mít alespoň částečné pochopení pro určité nesrovnalosti, a 
nebudete na tento trénink vzpomínat ve špatném. 
 
Úkolu uspořádat Orlickou ligu jsme se zhostili úplně poprvé, a nevěděli jsme, co nás 
všechno čeká. Tratě jsme měli připravené dostatečně dopředu, bylo pouze potřeba 
zajistit si kontroly a datum na tisk map a popisů. Bohužel nastal zádrhel v obojím. Ke 
kontrolám jsme se nedostali včas, a neměli jsme tudíž připravené ani kódy, pro které 
byly už popisy jinak utvořené v ocad verzi. Nakonec jsme se z časové tísně rozhodli 
vytisknout mapy a popisy jednotlivě. Naneštěstí se z neznámého důvodu popisy 
vytiskly naprosto jinak, než byly vytvořeny, to jsme ovšem odhalili jen částečně, a 
pozdě. Ke kontrolám jsme se dostali teprve 2 hodiny před 00 se zjištěním, že jich 
máme pouze 13. Muselo se naleznout okamžité řešení a padla volba fáborku s fixou, 
nic jiného jsme po ruce doopravdy neměli. kódy kontrol samozřejmě nemohli všechny 
sedět s popisy, tudíž jsme je alespoň přepsali na startu. Po roznosu již na nás čekal 
zástup účastníků, který se těšil do lesa. Bohužel než jsme částečně vyřešili problémy 
s popisy, odstartovalo již cca polovina závodníků, a na startu, nebyla moc velká 
možnost efektivně informovat běžce o záměně kontrol za fáborky. Mohli jsme změnu 
samozřejmě vyvěsit na shromaždišti, to nás ovšem v dané chvíli a spěchu 
nenapadlo. 
 
Nechceme se tímto nějak vyvlékat, ze zodpovědnosti za způsobené nepříjemnosti, 
naopak se vám chceme za všechny námi způsobené problémy upřímně omluvit, a 
vzít si velké ponaučení do budoucna, aby se nám nic podobného již nikdy nestalo. 
 
S přáním správného směru v dalších závodech 
 
David Pokorný & Ondřej Paleček 
 


